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Emne:                              Innspill Loyds marked. 
  

Hei 

Undertegnede ønsker herved å si sin mening om de foreliggende planene for Loyds marked. 

Jeg er sterkt imot de planene som nå foreligger, bl.a. fordi høyhuset vil skygge Hønefossen mye 

av dagen på sommerstid. Man kan si at man vil ha arbeidsplasser i sentrum/høyhuset men det 

finnes mange ledige lokaler som kan gjøres om til kontorlokaler allerede. Det argumentet er ikke 

holdbart. Må det bygges på denne plassen mener jeg at 6 etasjer bør være max. 

  

Jeg er sterkt imot at planen Loyds Marked skal godkjennes for seg. Alle planene for Loyds 

Marked, Tippen og Øya burde behandles samtidig slik at vi alle kan se helheten for Hønefoss sin 

indrefilet. Ikke bare utbygger og de betrodde. 

  

Med vennlig hilsen 

Harald M S Olsen 


